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Plats och tid 
 

Zoom Kl 18.58 - 20.50 

Beslutande 
 

Birgitta Hoflin,  ordförande 
Gullevi Bergqvist, sekreterare 
Lola Södergård, kassör 
Leif Hjälm, ledamot 
Mikael Svensson, ledamot 
Carin Tilliander, ersättare 
Björn Runeborg, ersättare 
 
 
 
 
 

Övriga deltagare 
 

 

Ej närvarande     Ulrica Dahlstrand, suppleant 
Anki Lindholm, ledamot 
 

Utses att justera Leif Hjälm 

 

 

 

 
Under-        Sekreterare 
skrifter 

 
 .........................................................................................................................................................  

Gullevi Bergqvist 

Paragrafer 

1 – 15 

 

  

                         Ordförande 
 
 .........................................................................................................................................................  

Birgitta Hoflin 

 
                   Justerande 

 
 ..................................................................................  
Leif Hjälm 
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 § 1 

 
Mötets öppnande 
 

 Ordföranden Birgitta Hoflin hälsar välkommen till mötet. 
 
 § 2 

 
Val av justerare 
 
Styrelsen beslutade att utse Leif Hjälm till justerare. Samtliga 
ledamöter och suppleanter är kallade. 
 

 § 3 
 
Fastställande av dagordning 
 
Föreliggande dagordning godkändes. 

 
  § 4 

 
Inkomna skrivelser 
 

 Information angående digital organisationskonferens. 
 Nya utställningsregler från SKK. Skickat till klubbarna. 

Information från SKK angående brakycephala raser. Skickat till 
klubbarna. 
Remiss om framtida SM-arrangemang. 
Fortsatt information om licenshanteringen från SBK. 
Brev från D-hus till Sveriges hundungdom angående 
instruktörsutbildning. 
Brev från TS om milersättningar vid tävlingar. 
Inbjudan mental konferens 16 april. 
Inbjudan SBK-kongressen 7-8 maj. 
  

 § 5 
 
Utgående skrivelser 
 
Svar från Sveriges hundungdom angående instruktörsutbildningar. 
Lathund för digitalt årsmöte via videokonferens från SBK. 
RUS har svarat på brev från Collieklubben. 
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 § 6 

  
Föregående mötesprotokoll samt beslutsuppföljning 
 
Protokoll från möte 8:e januari gicks igenom och godkändes. Mikael 
Svensson skall undersöka hur det går med nya statuter för distriktets 
vandringspriser. 

  
 § 7 

 
Ekonomisk rapport samt budget 
 
Redovisades och godkändes. Bilaga 1 
Revisionen är klar. 

 
 § 8 
 
 Rapporter från sektorer och kommittéer 
 
 HUS:  se bilaga 2 
 

RUS: Inget svar har kommit på brevet till Collieklubben angående MH. 
           
 TS: Håller på att nominera domare till bruks-SM.  
 
 TJH: Ingen rapport. 
 

RALLY: DM skall vara på Strängnäs BK. Mästartävlingen flyttas. 
Arbetar med att få fram listor på funktionärer. 
 
NW/Specialsök: Ingen rapport. 

 
 § 9 
 
 Övriga rapporter 
  
 Rapport från distriktsforum: 

Deltagarna i distriktsforum tycker att det är bra forum och att det ska 
fortsätta. Mycket användbar information både arbetet i FS och övriga 
SBK. 
Information om organisationskonferensen. 
Det är svårt att läsa FS protokoll, forumet har skickat en skrivelse om 
detta till FS. 
Licenshanteringen är återremitterad till UG-bruks. 
Genomgång av motioner till kongressen. 
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Fråga om det finns en tydlig plan i utvecklingen av SBK-tävling. Vilka 
deltar i projektet? Vilka klubbar och distrikt är det. 
Caniva går inte att koppla ihop med SBK-tävling. 
 
SBK är delaktiga i ett projekt för växtdetektion. 
 
Eskilstuna BK skall samarbeta med polisen i utsatta områden. 
 

 § 10 
 
 Föreningsteknik utbildning 
 

Föreslagna datum är 12/3, 16/3, 19/3 samt 20/3. Birgitta har skickat 
förfrågan till föreningscoacher om detta. Ej fått något svar ännu. 
  

 § 11 
  
 Distriktets Facebooksida 
 

Styrelsen beslutade att endast distriktets arrangemang ska 
annonseras på denna sida. 
 

 .§ 12 
 
Åtgärdslista 
 
Bordlägges till nästa möte. 
 

 § 13 
 
 Årsmöte 
  
 Styrelsen beslutade att årsmötet blir digitalt via Zoom. 
 
 § 14 
 
 Övriga frågor 
 
 Inga övriga frågor. 
 
 § 15 
 
 Mötets avslutande 
 

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. Nästa 
möte är styrelsemöte 5/3 kl 11.00 därefter årsmöte kl 13.00 samt  
konstituerande möte. Sekreteraren får avlastning med 
protokollskrivning för styrelsemötet. 
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Rapport från sektor HUS till styrelsemöte 1 februari 2022 
 
Rapporten omfattar perioden1 januari – 31 januari 2022 

_____________________________________________________________ 

 
Vad har vi gjort 
• SBK Instruktörsutbildningen 2022 - Utökat antal platser från 8 till 10.  Utbildningen blev 

fullbokad på ett par dagar.  Avvaktar dock några kompletteringar i de insända handlingarna. 

• Fortsatt dialogen med Studiefrämjandet Sörmland om utbildningarna 2019 och 2021. 

Förhoppningsvis är nu dessa bidrag på väg till oss, totalt ca 8 900 kr.  

 

Vad är på gång  
Vi kommer se över behovet av ytterligare en SBK lärare.  

   

Uppföljning av ekonomi och budget per januari 2022: 
Har inte hänt så mycket sedan årsskiftet.  

 

Måluppfyllelse:  Verksamhetsplan 2022 
Läggs in efter årsmötets beslut. 

  
 
 
 

Anki Lindholm  
 
 
 
 
 
 
 


